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m e n s

‘T
ijdens mijn studie heb ik hier 
bij Pels Rijcken & Droogleever 
Fortuijn stage gelopen. Direct 
daarna liep ik bij nog twee 

andere kantoren stage en vervolgens 
wilde ik een reis naar Nieuw-Zeeland 
maken. Voordat ik wegging, hoorde ik  
dat hier een vacature voor een kandidaat-
notaris vrijkwam. Die kans wilde ik niet 
laten lopen. Omdat dit het kantoor van  
de landsadvocaat is, heb je toch een bij -
zondere praktijk, ook in het notariaat.  
En het belangrijkste: ik had het hier naar 
mijn zin tijdens mijn stage en de contacten 
waren goed. Ik heb gesolliciteerd, ben 
aangenomen en ging dus naar Nieuw-
Zeeland met een baan op zak. Een prettig 
gevoel. Ik heb dus maar één keer gesollici-
teerd. Ja, dat is misschien best bijzonder 
in deze tijd. Toen ik hier begon, voelde dat 
als thuiskomen. Ik heb veel plezier in mijn 
werk. Mijn rechtsgebied is ondernemings-
recht, ook internationaal.’

Mooi vak

‘Aan mijn rechtenstudie ben ik begonnen 
met het idee de rechterlijke macht in te 
gaan. Om alle opties open te houden, heb 
ik mijn bachelor notarieel recht inclusief 
civiel effect gedaan, dus met de proces-
rechtelijke vakken. De notariële vakken 
spraken mij direct meer aan, vandaar  
de keuze om notarieel af te studeren.  
De notaris heeft toch wel het imago van 
de stempelaar, iemand die een model uit 
de kast trekt. Een beetje stoffig en suf. 
Toen ik stage ging lopen, kantelde dat 
beeld volledig. De notaris heeft wettelijke 
bevoegdheden, maar kan zoveel meer. Je 
ziet steeds meer initiatieven op notarieel 
vlak door niet-notarissen, zoals banken 
die adviseren over estate planning.  
Daar moeten we zelf op inspelen. Om over 
het voetlicht te brengen wat je kunt, zijn 

communicatieve vaardigheden erg 
belangrijk. Het notariaat is een mooi vak. 
Je maakt de vertaalslag van wat mensen 
willen regelen naar de juridisch juiste 
formulering. Duidelijk en maar voor één 
uitleg vatbaar. Dat taalkundige aspect 
vind ik leuk. Net als het feit dat je mensen 
begeleidt op heel belangrijke momenten 
in hun leven. Ik houd van pleiten, dat 
aspect zou mij in de advocatuur wel 
bevallen, maar als kandidaat-notaris  
doe je het eigenlijk ook. Pleiten is toch 
vooral iemand ergens van overtuigen.  
Of je dat nu in toga doet of niet, maakt 
voor mij niet uit.’

Utrecht Law coLLege

‘Ik kom uit Limburg en ben naar Utrecht 
gegaan vanwege het Utrecht Law College, 
het honoursprogramma van de Universi-
teit Utrecht, en ook omdat ik niet, zoals  
de meesten in mijn omgeving, naar 
Nijmegen of Maastricht wilde. Op het 
Utrecht Law College had ik het erg naar 
mijn zin. Vroeger was ik een beetje een 
grijs muisje, ik plaatste mezelf meer op  
de achtergrond. Tijdens mijn studietijd 
heb ik mij ontwikkeld tot wie ik wilde 
zijn, tot wie ik ben. Het Utrecht Law College 
hielp daarbij. Heel bewust heb ik allerlei 
acti viteiten gedaan om eigenschappen te 
ontwikkelen die voor het notariaat en de 
advocatuur van belang zijn, zoals spreken 
in het openbaar en communicatieve vaar-
digheden. Ik heb mij aangesloten bij een 
pleitgezelschap, ik zat in het bestuur van 
het Molengraaff Dispuut, een dispuut 
voor studenten die hoog voor privaat-
recht scoren, en zat in verschillende 
commissies van de studievereniging van 
het Law College. We organiseerden activi-
teiten als symposia, kantoorbezoeken  
en trainingen voor studenten.’ 

cUM LaUde

‘De studie zelf ging mij goed af. Ik kan 
gemakkelijk leren en ben gestructureerd. 
Als je alles goed bijhoudt zijn de tenta-
mens wel te behappen. Tevreden ben ik 
niet snel, ik houd niet van zeventjes.  
Dat dit zowel voor de bachelor als voor  
de master het predicaat cum laude heeft 
opgeleverd, is mooi meegenomen.  
Ik ben altijd wel een strebertje geweest. 
Dat houdt voor mij in: het hoogst 
haalbare halen. Vroeger gold dat voor  
mijn tentamens. Nu wil ik de beroeps-
opleiding goed afronden, een volwaardig 
lid van het team zijn, en het gevoel 
hebben dat ik mijn cliënten op de  
best mogelijke manier kan helpen.’ 

Netwerk

‘Sinds kort ben ik penningmeester van  
de Vereniging van Jonge Kandidaat-nota-
rissen, Ring ’s-Gravenhage. We hebben 
ongeveer dertig leden. Er zijn wel meer 
kandidaten in de regio, maar je ziet dat  
er weinig nieuwe mensen worden 
aan genomen. Ook zie je dat kantoren 
vanwege bezuinigingen het lidmaatschap 
van de vereniging opzeggen. Jammer, 
want het is een leuke manier voor 
 kandidaat-notarissen om met elkaar in 
contact te komen en blijven. Goed voor 
je netwerk. We organiseren borrels en 
lezingen. Binnenkort is de jaarlijkse 
zomerbijeenkomst, meestal een barbecue 
op het strand. Natuurlijk heb ik het druk 
met mijn werk, maar deze functie past  
er wel bij qua tijd. Ik heb er altijd dingen 
naast gedaan. Net zoals in mijn studie 
zorg ik ook wat dit penningmeesterschap 
betreft dat ik alles bijhoud. Dan heb ik  
er aan het eind van het verenigingsjaar 
weinig extra werk meer aan. Wat ik doe, 
wil ik zo goed mogelijk doen. Dat geldt 
voor alles.’ 

Jeanine Clabbers (25), vorig jaar cum laude afgestudeerd, wilde 
aanvankelijk de rechterlijke macht in. nu is ze kandidaat-notaris,  
tot haar volle tevredenheid.
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